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I enlighet med barnkonventionen har kommunen ett ansvar för att hjälpa och 
stödja de barn som befinner sig i kommunen. FN:s Barnkonvention är tydlig 
med att detta ansvar gäller oavsett varför barnet befinner sig i kommunen. 
Barnkonventionen lyfter att alla barn har samma rättigheter. Det betyder att 
ett barn som betraktas som ”papperslös” har samma rättigheter som alla andra 
barn.  
 
I de riktlinjer som föreligger kring utbetalning av försörjningsstöd till 
papperslösa barnfamiljer i Malmö stad skriver man att principen om barnets 
bästa kommer till uttryck i Barnkonventionen och i socialtjänstlagen. Man lyfter 
att principen inte kan användas för att frångå gällande lag men när det finns 
utrymme för olika tolkningar eller bedömningar kan principen användas för att 
välja den för barnet mest fördelaktiga lösningen. 
 
Med hänvisnings till principen om barnets bästa beviljas så kallade papperslösa 
barn bistånd i Malmö. Bistånd till barnen kan beviljas upp till riksnorm. Med 
hänsyn till barns bästa kan även bistånd beviljas till en rimlig boendekostnad 
som utgår från barnets behov. Föräldrar beviljas dock enbart nödhjälp. 
Papperslösa barn i Malmö är redan en utsatt grupp och tillhör den grupp 
Malmöbarn som lever under fattigdomsgränsen. Att endast bevilja föräldrarna 
nödhjälp innebär att barnet försätts i ett utsatt läge där hushållets 
sammanhållna inkomst hamnar under existensminimum, även här behöver 
barnets bästa beaktas.  
 
Min fråga är: 

 
Vad avser arbetsmarknads- och socialnämnden vidta för åtgärder för att 
säkerställa att papperslösa barnfamiljer inte lever under fattigdomsgränsen och 
att barnets bästa faktiskt beaktas vid utbetalning av ekonomiskt bistånd?  
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